

2020年9月30日

2020年後期ワーキング・ホリデーに関する特別措置

ワーキング・ホリデー査証に関して、新型コロナウイルス感染症に関する入国制限が継続されており、当初発表した予定での実施が困難となっています。

2020年後期ワーキング・ホリデーについては、10月5日（月）から10月30日（金）までの間、ビザセンターにおいて特別に申し出を受け付けます。（※通過者の発表や査証交付時期については現時点では未定）

30 September 2020

Special arrangement for Working Holiday Scheme (Second Period of 2020)

As the border enforcement measures for the Novel Coronavirus (Covid-19) announced by the Japan Government is still effective, the Working Holiday Scheme (Second Period of 2020) will not be able to be implemented as originally announced.

For those who are interested in the Working Holiday Scheme (Second Period of 2020), the necessary documents could be given to the Japan Visa Application Center from 5 October 2020 (Monday) to 30 October 2020 (Friday). (※Announcement of result and the period of visa issuance have yet to be determined.)

2020年9月30日

關於 2020 年第二期赴日工作假期計劃之特別措施

由於新型冠狀病毒感染症（COVID-19）之入境限制仍然持續，赴日工作假期簽證依據最初發表的預定實施會變得較為困難。

關於2020年第二期赴日工作假期計劃，將於2020年10月5日（星期一）至2020年10月30日（星期五）為止的期間，在日本簽證申請中心特別接受相關文件。（※有關成功通過審查人士的發表、領取簽證期間在現階段是「未定」。）